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Proces – verbal 
încheiat azi 26.06.2017  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.    
 D-na Veisa Teodora declara deschise lucrarile sedintei . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 D-na Veisa Teodora – am spus ca trebuia invitat medicul de familie la sedinta, nu a fost 
invitat, pentru data viitoare sa fie convocat, sunt fel si fel de probleme din cate vedem . 
 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu 9 voturi pentru 
si o abtinere (d-ul Perieteanu Gheorghe). 
  D-na presedinte  de sedinta Veisa Teodora citeste  ordinea de zi : 
              1.   Proiect de hotărâre cu privire la  luare act de demisia d-lui Constantinescu  D. Petre 
din funcţia de  consilier local şi declararea locului vacant                      
    2.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la realizarea obiectivului de investiții 
IMPREJMUIRE SEDIU PRIMARIE +  PARCARE ACOPERITA                        
                 3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  însuşirea  Inventarului  bunurilor  care  apartin  
domeniului public  al  comunei Icoana,   jud. Olt                        
   4.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  însuşirea  Inventarului  bunurilor  care  alcătuiesc  
domeniul privat  al comunei Icoana,   jud. Olt                       
  5.  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 Se supune la vot ordinea de zi si se aproba in unanimitate .   
 D-na presedinte  Veisa Teodora  citeste pct. 1 de pe ordinea de zi :                                     
 1. Proiect de hotărâre cu privire la  luare act de demisia d-lui Constantinescu  D. Petre 
din funcţia de  consilier local şi declararea locului vacant 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – daca ar putea d-ul Constantinescu Petre sa ne spuna 
motivele . 
 D-ul Constantinescu Petre – motive de sanatate in primul rand cat si o adresa de la ANI 
privind incompatibilitatea functiei mele cu cea de consilier local . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – d-ul secretar n-a stiut? 
 D-ul secretar – am facut adresa la ANI, in luna a 6-a, anul acesta am vazut raspunsul 
ANI . 
 Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate, cu 9 voturi pentru, 
astfel fiind adoptata hotararea nr. 11 .   
  D-na presedinte citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
        2.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la realizarea obiectivului de investiții IMPREJMUIRE 
SEDIU PRIMARIE +  PARCARE ACOPERITA    
 D-ul Stoica Ion – referitor la devizul pentru parcare, scrie in mii lei – 26.881 mii lei, este 
in lei sau in mii lei? 
 D-na Veisa Teodora – la ultima coloana este o valoare in mii lei, iar in euro cred ca este 
eronat, avand in vedere cursul euro . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – 21.176 mii lei mi se pare suma scrisa gresit . 
 D-ul Chirita Nastase – in RON avem 31765 lei . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – sa se prinda 31765 lei cum a zis d-ul Chirita, cand se 
supune aprobarii . 

− sunt ei metrii aceia asa multi trecuti acolo, si in teren ? 
− la parcare este o tichie de margaritar . 

D-ul Chirita Nastase – nu este un moft, este o necesitate, autoturismele sa fie protejate, nu este 
o tichie sau un moft . 
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Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 8 voturi pentru si 1 vot 

impotriva (Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 12 .   
 D-na Veisa Teodora – presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
 3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  însuşirea  Inventarului  bunurilor  care  apartin  

domeniului public  al  comunei Icoana,   jud. Olt     
D-ul Chirita Nastase – fantanile sunt bagate in plus fata de ce a fost . 
D-na Veisa Teodora – exista diferenta intre numarul de fantani si numarul de terenuri 

aferente acestora, sunt pe terenul oamenilor? 
D-ul Chirita Nastase – nu este niciuna pe terenul oamenilor . 
− da citire fantanilor din Floru – spune ca sunt 10 fantani, 10 terenuri  . 
           D-na Veisa Teodora – 13 fantani la Icoana, 15 fantani la Ursoaia . 
− La Icoana sunt 12 terenuri . 
       D-ul Chirita Nastase – la Rosioru s-a introdus terenul in inventar, de acolo e 

neconcordanta.  
             Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi 

, astfel fiind adoptata hotararea nr. 13 .   
       D-na Veisa Teodora – presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi: 
   4. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  însuşirea  Inventarului  bunurilor  care  alcătuiesc  

domeniul privat  al comunei Icoana,   jud. Olt . 
D-ul Chirita Nastase – mai apar terenuri curti constructii si nu mai sunt, trebuie cadastru 

pentru a schimba categoria de folosinta . 
− poate stie d-ul Perieteanu Gheorghe de magazia din spate . 
            D-ul Perieteanu Gheorghe – a fost luata de primarie la licitatie, de la finante . 
            D-ul Chirita Nastase – n-am gasit acte de proprietate, desi o folosim . 
            D-na Veisa Teodora – terenul arabil care exista in inventar, ce s-a facut cu 

aceasta suprafata pana acum, s-a cultivat ceva pe acest teren, ce facem cu el in continuare? 
− Insist sa vina din aparatul primariei sa ne lamureasca cu aceste probleme . 
− De ce exista acest teren si sunt oameni care nu au fost pusi in posesie? 
            D-ul State Gheorghe – e posibil sa fie folosit ca pasune, cu toate ca este 

categoria arabil. 
            D-na Veisa Teodora – este exact suprafata imputata la subventia APIA . 
            D-ul State Gheorghe – a dat CAP- ul in izlaz teren la oameni, dar nu s-a arat 

vazand ca este pasune . 
            D-na Veisa Teodora – sa se intre in normal . 
            D-ul Perieteanu Gheorghe – s-a facut un protocol cu ADS-ul , ne-a dat 153 ha 

arabil sa intregim izlazul la cele 303 ha , l-am facut pasune si am dat la cetateni in pasune, pana 
la cadastru nu se poate schimba categoria . 

          - comisia de fond funciar trece terenurile care n-au fost date in proprietate in 
rezerva comisiei locale, daca este cazul . 

            D-ul State Gheorghe – terenurile neproductive, cand faceti cadastrul, sa-l treceti 
izlaz, astfel il ia ocolul silvic . 

           Se supune la vot pct. 4 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, 
astfel fiind adoptata hotararea nr. 14 . 

 D-na presedinte Veisa Teodora trece la pct. 5 de pe ordinea de zi: 
5. Intrebari, interpelari , petitii . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – de ce Mateescu Marcel foloseste masina primariei pentru 
naveta? 
− ce se intampla cu plata curentului, spalat bazine, daca ne autofinantam, pe la mine n-a 
mai trecut d-ul Constantinescu Petre . 
− fata de la fonduri europene a accesat vreun fond european pana in prezent? 
 D-ul Chirita Nastase – de Mateescu Marcel nu stiu despre ce spuneti . 
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                                              - Constantinescu Petre se misca, reusim sa incasam . 
                - fata de la achizitii face procedurile in SEAP, orice se achizitioneaza se ia din SEAP . 
 D-ul Stoica Ion – intreaba cetatenii cine ia subventia la pasune . 
 D-ul Chirita Nastase – nu ia nimeni subventia la izlaz, suntem in curs cu 
amenajamentele pastorale . 
 D-ul Stoica Ion – lumina, noaptea, poate fi reglata sa se aprinde o ora mai tarziu? 
 D-ul Chirita Nastase – se poate regla, e bine pentru a face economie . 
 D-ul Stavre Cristea – cei din Ciuresti cu animale vin si pasc vacile la Ursoaia, trebuie 
facut ceva . 
− sa fie masurate suprafetele de teren de la Vilica spre Sinesti si de la Pod spre Ciuresti, sa 
fiu si eu de fata as dori . 
 D-ul Chirita Nastase - sa facem o comisie din consilieri si inginer, consilierii sa fie cei 
din comisia de agricultura . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – T42 si T41 sunt cu cadastru si masuratori la compartiment, 
se poate verifica cu terenul . 
 D-na Veisa Teodora – d-ul State Gheorghe poate initia un proiect de hotarare privind 
constituire comisie verificare . 
 D-ul Stavre Cristea – nu se gaseste registrul din 1941 cu padurile, cine stie de acest 
registru? 
− s-a spus ca l-ar fi dus Crina undeva, eu am vazut demult registrul . 
 D-na Veisa Teodora – faceti cerere scrisa . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – ati depus cerere pe legile fondului funciar? 
 D-ul Stavre Cristea – n-am stiut la vremea aceea de padure . 
 D-ul Chirita Nastase – inainte de sedinta, cei de la GAL ne-au lasat ghiduri consultative, 
este un afis, este bine sa-i indrumam pe privati catre Potcoava, la GAL, la acei salariati, 
pregatiti in accesare fonduri, se afla in sediul primariei . 
 D-ul Stoica Ion – pe la ora 22,00, mai multe masini de tonaj mare de la petrol au trecut 
prin Ursoaia, distrug asfaltul, cu toate ca au un drum pe deal, cei cu painea nu mai au loc de 
masinile de tonaj . 
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Veisa Teodora          Nicolăiţă  Viorel 


